
Acta de l’Assemblea General Extraordinària - 08/11/2022
(VAL)

El dia 8 de novembre de 2022 es reuneix l'Assemblea General de l'Associació de
Mares i Pares del CEIP Teodoro Llorente amb caràcter extraordinari. Aquesta
assemblea es celebra de manera presencial en la Sala d'actes del centre i a ella
assisteixen un total de 25 socis en representació de 25 de les famílies que
componen l'associació, que són els següents:

Blanca Bruyel, Mario B. Sánchez, Sofía Dambski, Marta Arigita, Alicia Giménez,
Vanesa Domingo, Javier Contell, Mónica Conderana, Cristina Molera, Víctor
Matoses, David Ibáñez, Sandra Cervera, Josep Taroncher, Marta Hidalgo, Cécile
Sauvage, Pablo Turégano, Cristina Tarín, Isabel González, Noelia Bernades,
Antoni Castelló, Gloria Conesa, Rafa Micó, Inma Lifante, Isabel Acosta y Victoria
Rubio.

Segons la convocatòria realitzada, l'ordre del dia és el següent:

1.- Presentació de la actual composició de la Junta Directiva de l’AMPA.
2.- Incorporació de nous membres.
3.- Ratificació de la Junta Directiva mitjançant votació.
4.- Estat dels comptes de l’AMPA.
5.- Fi de curs 6é curs 2022-2023
6.- Extraescolars 2022-2023
7.- Seguiment de les activitats de les comissions de treball actuals i futuribles

- Comunicació
- Festes
- Inclusió Social
- Igualtat
- Agendes
- Economia

8.- Precs i preguntes.



Després d'una breu introducció sobre la competència, estructura i funcionament
dels òrgans de govern i de representació de l'associació, i sent les 17:45 hores, el
secretari dona per constituïda l'Assemblea General en segona convocatòria i tot
seguit es procedeix a tractar els punts acordats en la convocatòria.

Punt 1. Presentació de la actual composició de la Junta Directiva de l’AMPA.

La presidenta nomena un a un a tots els integrants de la Junta Directiva, així com
el càrrec que ocupen, reflectint així de quina manera s'ha cobert les vacants
produïdes en els últims mesos.

Victoria Rubio (presidenta), Gloria Conesa (vicepresidenta), Víctor Matoses
(secretari), Marta Hidalgo (vicesecretària), Josep Taroncher (tresorer), Eva Gago
(vocal), Isabel González (vocal), Harmony Deplaine (vocal), Toni Castelló (vocal),
Liliana Hortua (vocal), Rafa Micó (vocal), Ruth Elena Mirasol (vocal), Cécile
Sauvage (vocal), David Ibáñez (vocal), Cristina Molera (vocal).

Punt 2. Incorporació de nous membres.

Presentades les persones que componen la Junta Directiva, el secretari pren la
paraula per a preguntar si algú més desitja formar part d'aquesta, i, al no haver-hi
resposta, procedeix a anunciar l'inici de la votació per a la seua ratificació.

Punt 3. Ratificació de la Junta Directiva mitjançant votació.

El secretari entrega una papereta amb 3 opcions (SI, NO i EN BLANC) a
cadascuna de les 23 persones que es troben en aqueix moment al saló d'actes. Un
a un, els socis marquen l'opció elegida i introdueixen la seua papereta en una
caixa transparent situada en el centre del saló, a la vista de tots.

Finalitzades les votacions, el secretari procedeix amb el recompte, els resultats del
qual són 22 vots afirmatius, 1 negatiu i 0 en blanc, per la qual cosa es dona per
ratificada la composició de la Junta Directiva en els termes exposats en el punt 1
fins a la pròxima renovació, en superar els vots afirmatius les dos terceres parts
dels socis representats a l'Assemblea General, segons els estatuts de l'associació.

Punt 4. Estat dels comptes de l’AMPA.

Pren la paraula el tresorer per a exposar breument el saldo actual dels comptes,
que és d'uns 23.000€ aproximadament en el compte de Caixa Rural, uns 4.000€
en el compte de CaixaBank i uns 400€ en caixa en efectiu.



S'explica que enguany el cobraments estan funcionant prou bé, que el seu control
ha millorat molt gràcies a la nova plataforma de gestió, i que s'està ingressant més
diners que l'any anterior gràcies a la tornada de les activitats extraescolars després
de la pandèmia. Hi ha hagut alguns casos de rebuts retornats que s'han estudiat
de manera individualitzada.

Es comenta que es destinarà els diners existents a financiar les diferents activitats
que tindran lloc al llarg del curs escolar, sent les festes de Nadal, Carnestoltes i fi
de curs les que previsiblement requeriran de majors recursos econòmics. No
obstant això, en la pròxima Assemblea Ordinària es tractarà el programa
d'activitats del curs actual amb major grau de detall.

Punt 5. Fi de curs 6é curs 2022-2023.

Tradicionalment, l'AMPA aporta 1.000€ per a pagar les diferents factures de la festa
de graduació de 6é de primària i del seu viatge, que es sumen al que recapten els
alumnes a través de diferents activitats que ells mateixos organitzen. Però la
desvinculació de moltes famílies de l'associació en els últims cursos i la baixa
recaptació que se sol aconseguir han fet que algunes persones consideren
convenient que es debata sobre aquesta aportació de l'associació. Prenen la
paraula nombroses persones, que aporten punts de vista diferents, i finalment,
davant l'absència de consens, s'acorda reprendre la discussió en la pròxima
Assemblea General Ordinària i que fins llavors la Junta Directiva s'encarregue
d'anar treballant l'assumpte amb les famílies de 5é i 6é.

Punt 6. Extraescolars 2022-2023.

La Presidenta explica que enguany s'ha incrementat molt l'oferta d'extraescolars
respecte a l'any passat gràcies a l'eliminació de les restriccions COVID. S'informa
que hi ha hagut molta demanda en les activitats de migdia, sobretot.

Donada la quantitat de suggeriments rebuts per part de moltes famílies en relació
amb possibles noves extraescolars, potser seria útil preparar un formulari que
reculla els passos a seguir i la informació a aconseguir, de manera que qualsevol
puga treballar la proposta convenientment. Es considera especialment important el
fet de que cada proposta tinga el pressupost o el projecte de 3 proveïdors
alternatius, perquè existisca lliure competència i l'activitat resulte el més
enriquidora possible per als xiquets.

A continuació, s'explica que l'organització d’una activitat extraescolar comporta una
certa complexitat, ja que cal vigilar que l'ús que es fa dels espais no interferisca
amb l'activitat lectiva i que per exemple no sorgisquen problemes amb la medicació
que es guarda en algunes aules per a determinats alumnes. Per això, es considera
convenient que en el futur existisca una comissió de treball dins de l'AMPA que
done suport i guia a les persones que vullguen organitzar una extraescolar.



La Presidenta confirma que enguany encara hi hauria espai per a alguna activitat
nova a les vesprades, però recorda que el que no isca enguany sempre pot servir
de base per a preparar les extraescolars del següent.

Preguntada sobre què passarà amb les extraescolars subvencionades de 15:30h a
17:00h en cas que s’aprove el projecte de jornada contínua, la Presidenta contesta
que no se sap encara si en aquest cas de les extraescolars s'encarregarà o no
l'associació, però que en qualsevol cas treballarem sobre la hipòtesi que l'any que
ve continuarà havent-hi jornada partida i, si finalment és contínua, ens adaptarem
com corresponga.

Punt 7. Seguiment de les activitats de les comissions de treball actuals i
futuribles.

A manera d'introducció, el secretari recorda que des de fa un any s'està intentant
organitzar el treball de l'associació mitjançant comissions de treball temàtiques
autopromogudes i autogestionades pels socis amb interessos en aquestes
temàtiques. A continuació, es fa un seguiment del treball realitzat i a realitzar en
cadascuna de les comissions existents o futures.

- Comissió de comunicació. Fins al moment s'ha treballat en el
desenvolupament de la nova web de l'AMPA, i en iniciar una xarxa de vocals
d'aula. La web es pretén que siga un repositori on es puga trobar tota la
informació d’interés de l'associació. Actualment, la difusió d'aquesta informació
cap a les famílies es fa per circular de AMPASOFT, per WhatsApp, per la xarxa
de vocals d'aula i per Facebook. Per als pròxims mesos es vol arreglar i
millorar la web, ja que es va posar en funcionament abans que estiguera
completament depurada, i també es preveu rellançar l'activitat per xarxes
socials. Se suggereix la creació d’una estratègia de comunicació per xarxes
socials.

- Comissió de festes. Actualment hi ha 9 persones. Es va crear per a organitzar
la festa de fi de curs passat, que va ser un èxit (els diners aconseguits cobriren
la totalitat de les despeses). Es considera que la comissió és interessant per a
aprofitar el coneixement, proveïdors, etc. d'una festa a la següent, però és
necessari incorporar a més gent perquè les festes suposen molt treball.

La pròxima festa és la de Nadal, i la seua organització es delegarà novament
en les famílies d'INF4. En breu es convocarà a aquestes famílies a una reunió
per a explicar-los el que han de fer. Es farà un regal per classe, d'uns 30€, que
tinga alguna funció pedagògica i que estiga adaptat a l'edat de cada curs.
També es vol que cada xiquet reba un detall individual de 1€ aproximadament.
L'esmorzar per a professors es descarta, es farà un regal comú per al claustre
o per al centre. Es consultarà directament als professors per als dos regals, el
dels xiquets i el seu. En total es preveu destinar uns 1.000€ per a la festa.

La festa de Carnestoltes i de fi de curs són més complexes, es tractarà el tema
més endavant.



- Comissió d’Inclusió Social. Hi ha moltes idees, però encara no s'ha creat
aquesta comissió per manca de temps, hem de vore si hi ha més gent amb
interés a llançar-la. En aquests temes sempre hem d'anar de la mà del centre i
comptar amb l'aportació d'un treballador social que valore les diferents
situacions.

- Comissió d'Igualtat. Encara no s'ha creat.

- Comissió d’agendes. La formen a hores d’ara Liliana i Rafa, que
s'encarregaran del disseny i la impressió a partir de gener. Ha millorat bastant.
Alguns socis apunten que a INF3 no arriba la informació de l'AMPA i que a
alguns tampoc els ha arribat la fiambrera que s'ha obsequiat.

- Comissió d’Economía. Encara no s'ha creat.

Arran del seguiment de les comissions de treball, algunes persones lamenten que al
col·legi es facen projectes interessants sense que la informació arribe a les famílies.
Es posa de manifest la necessitat de millorar la comunicació entre l'AMPA i el Consell
Escolar per a poder recolzar des de l'AMPA els projectes del centre, evitar duplicitats i
millorar la difusió de la informació cap a les famílies. La comunicació es pot donar bé
entre Assemblea i Consell, o directament entre comissions de treball.

Es proposa crear un “videoresum” de la reunió del Consell Escolar que se celebrarà
demà en el que s'explique també què és el Consell Escolar, perque es pensa que
moltes famílies no coneixen aquest òrgan ni la seua importància. La creació de
material audiovisual és valorada com una bona idea que es pot posar en pràctica en
altres àmbits de l'associació, i es proposa que es treballe aquest assumpte a la
comissió de comunicació.

També es discuteix sobre les restriccions en l'accés al col·legi per part de les famílies.
S'explica que des que es va posar aquesta restricció pel COVID s'ha aconseguit evitar
molts problemes organitzatius que es produïen anteriorment, i que per això el Consell
no vol fer marxa enrere amb aquesta restricció. Davant aquesta postura diversos socis
manifesten les seues queixes, al·legant que a vegades manca sensibilitat per part del
centre, perquè l'entrada al mateix hauria de ser sempre respectuosa amb les
necessitats dels xiquets, i denunciant que es produeixen algunes situacions injustes en
el dia a dia. L'Assemblea reconeix que no hi ha unanimitat en la valoració d'aquesta
política del centre, però sí que s'està d'acord en sol·licitar al Consell Escolar que es
reconsidere aquesta política en dos casos concrets: l'entrada diària dels d'INF3, i
l'accés dels pares per a canviar de roba als xiquets.

En resum, s'acorda portar a la reunió del Consell Escolar que tindrà lloc l'endemà
aquests 3 assumptes tractats: major cooperació entre AMPA i Consell, creació d'un
video resumen de la reunió del Consell i la política d'accés al centre.



Punt 8. Precs i preguntes.

- S'insisteix en el tema de l'accés al centre, aquesta vegada des des d’un punt
de vista més general. Un soci opina que s'hauria de promoure una visió del
centre que no només se centre a les classes i a les obligacions diàries. Així,
igual que les federacions esportives fan ús del centre alguns caps de setmana,
es pregunta si també podria fer-ho l'AMPA per a organitzar activitats que
servisquen perquè els xiquets tinguen vivències en el col·legi junt amb les
seues famílies. A priori es podria sol·licitar l'ús de les instal·lacions a
l'ajuntament, ja que són públiques, però en qualsevol cas caldria presentar un
projecte de l'activitat i que aquest siga estudiat. Es parla també sobre el
projecte de patis oberts, que ha de ser aprovat pel consell, amb el qual es
podria autoritzar associacions amb responsabilitat civil (federacions esportives,
ampas) a obrir i fer ús d’el centre sense necessitat de cap permís previ, però
que encara no està en marxa i que serà més complicat quan per a accedir als
patis siga necessari travessar les instal·lacions del col·legi, com en el nostre
cas. La Presidenta intervé per a dir que és un tema complexe del qual es
podrà continuar parlant en el futur.

- Es comenta la necessitat de motivar l'adhesió de més famílies a l'AMPA. Per a
això, s'insisteix en la idea de crear contingut audiovisual, i s'acorda tractar
aquest tema en la comissió de comunicació.

- Davant la pregunta de si enguany hi haurà Escola de Nadal, s'explica que ja
s'està treballant en això, i que es comunicarà a les famílies quan estiga tot clar.
No obstant això, s'insta la Junta Directiva a crear un comunicat en els pròxims
dies per a confirmar que sí que hi haurà Escola de Nadal, ja que algunes
famílies ja han començat a buscar alternatives al no haver-hi notícies per part
de l’AMPA. S'acorda que es difondrà per la xarxa de vocals d'aula.

Sent les 19:00 hores, i com que no hi havia més preguntes, s'alça la sessió.


